
 

Czarna, 19-09-2023 

Protokół Nr XLVI/2023 

z Sesji Rady Gminy Czarna 

w dniu 18 września 2023 r. 

 Posiedzenie Rady Gminy trwało od godziny 13:05 do godziny 14:20 w Gminnym Domu 

Kultury w Czarnej. 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Jan Podraza. 

Radni obecni na sali obrad:         

1. Banach Krzysztof; 

2. Bargiel Elżbieta; 

3. Borukało Barbara 

4. Chmielewski Marek; 

5. Czerwonka Radosław; 

6. Dudka LeAnn; 

7. Korżyk Marek; 

8. Faber Adam; 

9. Maj Danuta; 

10. Podraza Jan; 

11. Sokalski Zbigniew; 

12. Steciuk Sylwia; 

Nieobecni: Magusiak Monika, Sopel Bartłomiej, Wierciński Władysław.  

  W załączeniu imienna lista obecności radnych. 

 



 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad: 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Podraza na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U z 2023 r. poz. 40 ze zm.) otworzył   

XLVI Sesję Rady Gminy Czarna. 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich Radnych, Pana Bogusława Kochanowicza Wójta 

Gminy, Panią Małgorzatę Bartnik Zastępcę Wójta Gminy, Panią Jadwigę Gąbkę Skarbnik 

Gminy, Panią Danutę Kornagę Dyrektor Szkoły Podstawowej w Czarnej, Panią Urszulę Pisarską- 

Plezię Dyrektor Gminnego Domu Kultury w Czarnej, Panią Dorotę Korżyk specjalistkę ds. 

koordynacji projektów gminnych, Państwa Sołtysów z Gminy Czarna, oraz obsługę techniczną. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali zgodnie z listą obecności znajduje się 12 radnych, 

wobec powyższego obrady XLVI Sesji Rady Gminy Czarna są prawomocne. 

2. Przyjęcie porządku obrad:  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś uwagi odnośnie przesłanego wcześniej 

porządku obrad. Nikt nie zabrał głosu. 

 Porządek obrad został poddany pod głosowanie Radnych: 

Głosowanie za przyjęciem porządku obrad: 

Za- 12 radnych  (jednogłośnie) 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie . 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy Czarna 

Przewodniczący Rady poinformował o głosowaniu za przyjęciem protokołu z XLV sesji Rady 

Gminy Czarna ( z dnia 26 lipca 2023 roku). Zapytał również, czy wszyscy radni otrzymali 

wcześniej w/w protokół, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi, albo chciałby wprowadzić 

poprawki do protokołu z XLV sesji Rady Gminy Czarna. Nikt nie zabrał głosu. 

 

 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół nr XLV/2023 z XLV Sesji Rady Gminy 

Czarna:  

Za – 12 radnych (jednogłośnie) 

Protokół z XLV sesji Rady Gminy Czarna został przyjęty jednogłośnie przez 12 radnych.                         

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał uchwalonych na poprzedniej sesji Rady Gminy Czarna 

oraz z działalności międzysesyjnej Wójta. 

W tym punkcie Pani Małgorzata Bartnik – zastępca Wójta Gminy Czarna poinformowała jakie 

uchwały zostały podjęte na ostatniej XLV sesji Rady Gminy Czarna i o etapie ich realizacji. 

Następnie Pan Bogusław Kochanowicz Wójt Gminy Czarna przedstawił sprawozdanie                            

z działalności międzysesyjnej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1. uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Czarna pożyczki 

długoterminowej 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do otrzymanego 

projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie: 

Za- 12 radnych (jednogłośnie)     

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: XLVI/456/2023 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

5.2. zmian w budżecie Gminy w 2023 roku 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do otrzymanego 

projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie: 

Za- 12 radnych (jednogłośnie)     

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/457/2023 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 



5.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do otrzymanego 

projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie: 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/458/2023.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.4. przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Czarna na lata 2023-2030 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do otrzymanego 

projektu. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie: 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/459/2023.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.5. wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Czarna oraz jego zastępcy                                             

w Zgromadzeniu Bieszczadzkiego Związku Powiatów i Gmin Pogranicza 

Przewodniczący Rady zaproponował na dodatkowego przedstawiciela Gminy Czarna                               

w Zgromadzeniu Bieszczadzkiego Związku Powiatów i Gmin Pogranicza radną Elżbietę Bargiel  

oraz na jej zastępcę Panią Dorotę Korżyk. Następnie Przewodniczący zapytał, czy wskazane 

osoby wyrażają zgodę. Pani Elżbieta Bargiel oraz Pani Dorota Korżyk zgodziły się na tą 

propozycję. Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt uchwały z podanymi propozycjami,                

a następnie poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 11 radnych  

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 1 radny 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 



Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/460/2023.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.6. powierzenia Bieszczadzkiemu Związkowi Komunikacyjnemu prowadzenia zadania 

publicznego związanego z zapewnieniem bezpłatnego transportu dzieci do szkół                                       

i przedszkoli, zgodnie z ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe, na terenie Gminy 

Czarna 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/461/2023.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.7. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/462/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.8. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 



Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/463/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.9. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/464/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.10. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/465/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.11. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 



W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/466/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.12. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/467/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.13. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/468/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.14. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony do 5 lat 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 



Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/469/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.15. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/470/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

5.16. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/471/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

5.17. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/472/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

 

 



5.18. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLV/473/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

5.19. trybu i sposobu powołania oraz odwołania członków Zespołu Interdyscyplinarnego                 

w Czarnej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 12 radnych (jednogłośnie) 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/474/2023.  

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia jej w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podkarpackiego 

Przed podjęciem kolejnych dwóch projektów uchwał Przewodniczący Rady odczytał protokół 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Czarna z dnia 15 września 2023 r. 

5.20. rozpatrzenia petycji z dnia 5 września 2023 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania. Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 11 radnych  

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 1 radny 



W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/475/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

5.21. rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika ZGK w Czarnej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi lub pytania.  Radna Elżbieta Bargiel zapytała, czy w nowym, aktualnym Zarządzeniu 

Zakładu Gospodarki Komunalnej z 2023 roku usunięto niezgodności związane                                                   

z obowiązującym prawem, które były zarzucone w omawianej skardze na działalności 

Kierownika ZGK w Czarnej. Odpowiedzi udzielił radny Radosław Czerwonka przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy. Wyjaśnił, że Komisja ograniczyła się do 

rozpatrzenia skargi w zakresie wskazanym przez skarżącego, czyli  w odniesieniu do 

nieobowiązującego już Zarządzenia. Radna Elżbieta Bargiel zapytała, czy uwagi przedstawione 

przez skarżącego były słuszne. Radny Radosław Czerwonka odpowiedział, że nie ma to 

znaczenia, bo jest ono nieobowiązujące. Radna Elżbieta Bargiel zadała pytanie, co w przypadku 

jeżeli obecne Zarządzenie ma taką samą treść i skarga zostanie powtórzona. Na to pytanie 

odpowiedział ponownie radny Radosław Czerwonka stwierdzając, że wtedy skarga zostanie 

rozpatrzona zgodnie z obowiązującym stanem prawnym. Radna Elżbieta Bargiel 

podsumowała, że składane skargi wynikają z zabrania  dzwonów na odpady z terenu Gminy 

Czarna. 

Przewodniczący poddał odczytany projekt uchwały pod głosowanie. 

Za- 9 radnych  

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 3 radnych 

W załączeniu imienny wykaz osób biorących w głosowaniu. 

Uchwała została uchwalona: Nr XLVI/476/2023. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

 

6. Sprawy różne 

1. Pismo Pani Żanny Ogrodzkiej z dnia 28 sierpnia 2023 r. 

Przewodniczący Rady odczytał treść powyższego pisma z dnia 28 sierpnia 2023 r. w sprawie 



możliwości sprzedaży działki nr 858 położonej w miejscowości Czarna Górna, będącej 

własnością Gminy Czarna. Następnie Przewodniczący odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Oświaty i Kierunków Rozwoju Rady Gminy Czarna z dnia 14 września 2023 r. Komisja                             

w protokole rekomenduje pozostawienie przedmiotowej nieruchomości w zasobach Gminy, 

co najmniej do czasu zakończenia inwestycji. 

2. Pismo Pani Krystyny Rzeszot z dnia 21 sierpnia 2023 r. 

Przewodniczący Rady odczytał treść powyższego pisma z dnia 21 sierpnia 2023 r. dot. 

interwencji w sprawie remontu drogi będącej w zasobach gruntów gminnych, a graniczącej                 

z posesją nr 179 (własności Pani Krystyny Rzeszot).  

Przewodniczący wyjaśnił, że dziura, o której mowa w piśmie znajduje się na przepuście na 

wjeździe do posesji. Z punktu widzenia prawnego, gdyby prowadzono modernizację tej drogi, 

to wtedy obowiązek naprawy tego przepustu spoczywałby na właścicielu drogi - Gminie, 

natomiast w trakcie zwykłych remontów obowiązek ten spoczywa na właścicielu posesji. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych ma inne zdanie na ten temat. Nikt nie zabrał głosu. 

Następne 2 punkty programu XLVI sesji Rady Gminy: 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych  

8. Dyskusja zostały połączone: 

Radna Elżbieta Bargiel poruszyła temat zabranych dzwonów z terenu Gminy. Radna zadała 

pytanie, co będzie postawione w zamian tego, ponieważ niektórzy mieszkańcy segregowali 

tam swoje odpady, a nie mają teraz gdzie tego robić.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w poprzednią sobotę odbyło się spotkanie                                        

z mieszkańcami Olchowca, które dotyczyło przede wszystkim gospodarki śmieciami oraz 

kwestii zwierząt chronionych (niedźwiedzie, wilki). Na tym spotkaniu zapadły pewne ustalenia  

odnośnie m.in. sortowania śmieci, a mianowicie to, że można zmniejszyć ilość worków do 

segregacji, dlatego, że linie, które sortują plastiki, metal i wielomateriałowe sypią później 

odpady na jedną taśmę. W takim przypadku jeden worek mógłby mieścić te rzeczy zamiast 

rozdzielać je na kilka sztuk. 

Pani Jadwiga Gąbka Skarbnik Gminy poinformowała, że w Gminie Ustrzyki Dolne tak to się 



właśnie odbywa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tej sprawie musi odbyć się spotkanie                                               

z Kierownikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czarnej. Jak również powinny zostać 

jeszcze sprawdzone nieprawidłowości w Zarządzeniach Kierownika ZGK, na które była 

napisana skarga poruszona na dzisiejszej sesji. Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że być 

może uda się znaleźć jakieś optymalne rozwiązanie odnośnie gospodarki odpadami w Gminie 

Czarna. 

Pan Bogusław Kochanowicz Wójt Gminy Czarna odniósł się, do wypowiedzi radnej Elżbiety 

Bargiel i zapytał, czy jest taka sugestia, że worków jest obecnie za mało po zabraniu dzwonów. 

Radna Elżbieta Bargiel odpowiedziała, że niektórym mieszkańcom ich brakuje, przez 

wprowadzone limity i nie mają gdzie dawać swoich odpadów. Wcześniej śmieci były 

gromadzone w większości do dzwonów, a nie do worków. Pan Bogusław Kochanowicz zapytał 

dlaczego mieszkańcy odbierali worki, skoro odpady wrzucali do dzwonów. Każdy                                           

z mieszkańców ma podpisaną umowę z ZGK w Czarnej na odbiór śmieci.  Jest taka, a nie inna 

ilość worków i w większości nikomu ich nie brakuje. Pan Wójt stwierdził, że ze względu na to, 

nie widzi obecnie potrzeby na postawienie dodatkowych dzwonów. Nawet jeżeli kilka 

mieszkańców segreguje śmieci i wrzuca je poprawnie do dzwonów, to później kolejne osoby 

wyrzucą tam zmieszane odpady i ten dzwon już się nie nadaje do segregacji.  

Przewodniczący Rady na podstawie pisma osoby skarżącej wyciągnął informację, że Zakład 

Gospodarki Komunalnej nie powinien wprowadzać limitów na worki do sortowania. Jednak 

większości ludzi worki zostają.  Przewodniczący Rady Jan Podraza podsumował wcześniejsze 

wypowiedzi w dyskusji. Następnie stwierdził, że ten temat z pewnością wymaga spotkania                  

z Kierownikiem ZGK w celu omówienia szczegółów i podjęcia pewnych ustaleń. 

Radna Elżbieta Bargiel wróciła do tematu worków do segregacji śmieci. Wyjaśniła, że                                

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej od zawsze był ich nadmiar, ponieważ niektóre osoby ich 

w ogóle nie wybierały. ZGK w Czarnej mógł pomóc mieszkańcom i niewydane worki rozdać 

tym, którym ich brakowało.  

Radny Marek Korżyk poinformował że ZGK w Czarnej wydaje również worki wstecz. Na 

przykład jeżeli ktoś nie odbierał ich przez ostatni rok, to również może je otrzymać wstecz 

jeżeli się po nie zgłosi. Jako pracownik Zakładu Gospodarki Komunalnej radny Marek Korżyk, 



że przy dzwonach sytuacja była poza kontrolą. Jeżeli nawet 10 osób posortowało śmieci, to 

kolejna osoba wsypała odpady zmieszane i zepsuła cały dzwon. Nie da się już tego później 

oczyścić. Te sytuacje były udokumentowane zdjęciami.    

 

Radny Marek Chmielewski wyszedł z propozycją, że skoro niektórym zostają worki to czy nie 

można było ich przekazać innym mieszkańcom bezpłatnie. Jednak to jest raczej niemożliwe, 

ponieważ worki są numerowane. 

Pan Bogusław Kochanowicz Wójt Gminy opowiedział o problemie niektórych właścicieli 

domków letniskowych w Olchowcu z segregacją śmieci. 

Głos zabrała Pani Danuta Kornaga Dyrektor Szkoły Podstawowej w Czarnej. Opowiedziała                       

o podrzucaniu śmieci do koszy obok szkoły po usunięcie dzwonów. Sprawa została 

ograniczona poprzez zamknięcie bramy. 

Przewodniczący Rady poruszył również problem związany z paleniem śmieci                                                    

i zanieczyszczeniem środowiska. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radny chciałby jeszcze zadać jakieś pytanie. Nikt nie 

zabrał głosu.  

9. Zamknięcie obrad sesji  

Przewodniczący zamknął obrady XLVI Sesji Rady Gminy Czarna o godz. 14.20. 

 

 


